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ZAPYTANIE 

Data wpływu: 05.04.2019 r. 

 

 „W związku z napływającą do mnie korespondencją od zaniepokojonych mieszkańców 

Pisza z zapytaniami dotyczącymi realizacji projektu nr RPWM.05.03.00-28-0017/18 pn.  

„Wzmocnienie bioróżnorodności biologicznej oraz rewaloryzacja Parku Miejskiego w Piszu” 

proszę o odniesienie się do n/w kwestii: 

1. Wyjaśnienie rozbieżności pomiędzy liczbą drzew przewidziana do wycięcia  

w ramach projektu - 20, a faktycznie wyciętymi - około 40, 

2. Udzielenie informacji, czy Beneficjent dokonał zmian w projekcie polegających 

na rezygnacji z sadzenia gatunków cis lub bukszpan na rzecz gatunków 

rodzimych drzew wysokich, które warunkują bioróżnorodność parku, 

3. Udzielenie informacji, czy wycinka drzew jest zgodna z Rozporządzeniem 

Ministra Środowiska z dnia 16 grudnia 2016 r. w sprawie ochrony gatunkowej 

zwierząt (Dz. U. z 2016 r. poz. 2183), 

4. Informację, czy w projekcie nasadzenia zastępcze są zgodne ze wskazaniem  

Regionalnego Konserwatora Przyrody. 

Szanowny Panie Marszałku podniesione przeze mnie kwestie budzą niepokój wśród 

grupy mieszkańców Pisza. Z informacji uzyskanych od mieszkańców Pisza wynika, że nie 

przeprowadzono konsultacji społecznych, mieszkańcy obawiają się, że założenia projektu są 

szkodliwe dla bioróżnorodności parku. Regionalny Konserwator Przyrody potwierdził, że 

nieuprawniona jest wycinka 40 sztuk drzew oraz, że na terenie Parku występują siedliska 

gatunków ptaków chronionych oraz braku nasadzeń zastępczych drzew chronionych. 

W związku z powyższym proszę o informację i odniesienie się do w/w spraw, przede 

wszystkim interesuje mnie czy realizacja projektu nie spowoduje zwrotu dofinansowania? 

Nadmieniam, że mieszkańcy Pisza mają na celu ochronę przyrody dla następnych pokoleń,  

w przypadku braku Pana reakcji sprawę zgłoszą do wyjaśnienia do Europejskiego Urzędu ds. 

zwalczania nadużyć finansowych.”. 
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